
 

 

Antwoorden op kamervragen van het Kamerlid Verbeet (PVDA) over de mogelijke 
organisatie van de Olympische Spelen in Nederland (2040511430). 
 
 
1 
Is het waar dat de rijksoverheid zitting neemt in een werkgroep die onderzoek doet naar de 
haalbaarheid van de organisatie van de Olympische Spelen in Nederland in 2028? 1) 
 
2 
Wie vertegenwoordigt de rijksoverheid in de werkgroep? 
 
3 
Moet uit de deelname van de rijksoverheid aan de werkgroep worden afgeleid dat het 
kabinet in principe openstaat voor de organisatie van de Olympische Spelen in Nederland? 
Zo ja, waarop is dit standpunt gebaseerd? 
 
4 
Wat is precies de opdracht die de werkgroep zichzelf heeft gesteld? 
 
6 
Is het waar dat de werkgroep het draagvlak onder de bevolking voor het organiseren van de 
Olympische Spelen in Nederland gaat meten? Wordt van concrete plannen afgezien als dit 
draagvlak onvoldoende aanwezig blijkt? Zo ja, wat verstaat u onder voldoende draagvlak? 
Zo neen, waarom niet? 
 
7 
Op welke wijze onderzoekt de werkgroep de financiële risico’s die zijn verbonden aan het 
organiseren van Olympische Spelen? Vindt u het acceptabel dat de rijksoverheid bijdraagt 
aan de kosten van de organisatie? Zo ja, wordt aan deze bijdrage een maximum verbonden? 
 
8 
Hoe beoordeelt u de risicovolle en kostbare organisatie van een eenmalig evenement als de 
Olympische Spelen in relatie tot de noodzaak voor structurele investeringen in de top- en de 
breedtesport? 
 
1, 2, 3, 4, 6, 7 en 8 
 
Bij brief van 18 maart 2005 heeft NOC*NSF mij medegedeeld besloten te hebben een 
werkgroep op te richten, bestaande uit vertegenwoordigers van de sport, de overheid, het 
bedrijfsleven en de wetenschap. De werkgroep zou, zoals blijkt uit de brief, tot taak hebben 
inzichtelijk te maken welke sportieve, maatschappelijke en economische aspecten 
veranderingen behoeven om grote sportevenementen in Nederland mogelijk te maken.  
In het algemeen werk ik graag mee aan initiatieven van NOC*NSF, zij het dat dit initiatief 
nog wel enige toelichting behoeft. Ik verwacht dat het verzoek aan de orde komt in het 
reguliere overleg. Pas daarna kan ik finaal beoordelen of en zo ja in welke vorm het rijk in 
deze werkgroep zal participeren. 
 
 
5 
Stelt u financiële middelen ter beschikking ten behoeve van het haalbaarheidsonderzoek? Zo 
ja, hoeveel geld is hiervoor beschikbaar en hoe wordt dit bekostigd?  
 
 
 



5. 
Een verzoek tot financiële ondersteuning van het onderzoek heeft mij niet bereikt. 
 
 
9 
Bent u bereid het onderzoeksplan van de werkgroep naar de Kamer te sturen en de Kamer 
op de hoogte te houden van alle relevante vorderingen in het onderzoek?  
 
9. 
Ik zal het verzoek overbrengen aan NOC*NSF. Uit de mij verstrekte informatie blijkt 
overigens dat het onderzoeksplan nog dient te worden opgesteld. 
 
 
 
1) De Telegraaf, 22 maart jl. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


